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Ára: 125 Ft

Meghívó
Tisztelettel meghívjuk a 

Liszt Ferenc Kamarazenekar
jótékonysági hangversenyére,

2009. január 24-én (szombat) 17 órai kezdettel a 
Tessedik Múzeum dísztermébe. 

M sor: J.S. Bach: III. Brandenburgi verseny 
W.F. Bach: F-dúr szimfónia

 J.S. Bach: VI. Brandenburgi verseny  
Szünet

 Mendelssohn: Oktett 

Hangversenymester:
Rolla János

Kossuth-díjas heged m vész

Belép : 3000 Ft, két f re 5000 Ft, mellyel a Múzeum 
zongoravásárlását támogatja.

 Köszönjük!

Szabó László Szarvas Város 
Barátainak Köre legutóbbi ösz-
szejövetelén tárta a nyilvános-
ság elé ötletét, mellyel a múze-
um zongoravásárlásához kíván 
hozzájárulni, s kezdeménye-
zéséhez másokat is megnyer-
ni. Szabó László felajánlott egy 
festményét, s kérte/kéri a szar-
vasi alkotókat egy-egy művük 
felajánlására, melyeket egy ké-
sőbbi jótékonysági aukción elár-
vereznének, s a befolyt összeg-
gel a múzeum zongoravásárlási 
szándékát támogatnák. A kezde-
ményezéshez máris többen csat-
lakoztak, s várják a további fel-
ajánlásokat. A részletekről Sza-
bó Lászlótól, a 70/316-3029-es 
telefonszámon érdeklődhetnek.

A zongoráért
Miután az elmúlt évben, a 

Körös-szögi Kistérség Többcé-
lú Társulásának elnöke, Babák 
Mihály lemondott posztjáról, 
az idei első ülésen, január 19-
én, hétfőn a polgármesterek új 
elnököt választottak maguk kö-
zül. A titkos szavazást követő-
en dr. Skorka András tájékoz-
tatta lapunkat a szavazásról és 
az eredményről. Eszerint min-
den szabályosan zajlott, a sza-
vazólapra egy jelölt neve került 
fel, s valamennyi leadott szava-
zat érvényes volt, így a Körös-
szögi Kistérség Többcélú Tár-
sulásának új elnöek, Brlás Já-
nos, Kardos polgármestere lett.

A társulás tanácsának tagjai 

és a munkaszervezet vezetői 
megköszönték Babák Mihály-
nak munkáját, jelezve, hogy 
továbbra is számítanak tapasz-
talatára, munkájára. Babák 
Mihály is köszönetet mondott 
mindazoknak, akik segítették 
a kistérség munkáját, hozzá-
állásukkal, javaslataikkal pél-
dát mutattak jószomszédi vi-
szonyból.

Végezetül az új elnök, Brlás 
János köszönte meg az irán-
ta megnyilvánuló bizalmat, s 
ígérte, hogy a megkezdett úton, 
a térség és településeinek érde-
keit, a közös fellendülés lehető-
ségét keresve folytatja majd el-
nökként is munkáját.

Új elnök a kistérségben

Azért hívtak össze lakossági 
fórumot január 20-án délután-
ra, hogy megbeszéljék Szarvas 
lakóival, milyen is legyen hát 
a mostani fahíd mellé tervezett 
állandó víziszinpad, de óhatat-
lanul felmerült egy másik kér-
dés is. Mégpedig az: Szabad-
e egyáltalán ebben a válságos 
időszakban ilyen, nem közvet-
lenül a megélhetést, az anyagi 
boldogulást szolgáló beruházá-
son törnünk a fejünket. A kér-
dést Babák Mihály polgármes-
ter vetette fel és mindjárt meg 
is fogalmazta saját és a képvi-
selő-testület véleményét. Mint 
mondta, vannak ennél a szar-
vasiak számára sürgetőbb fej-
lesztési tervek is, ám a jelenle-
gi pénzelosztási rendszer nem 
teszi lehetővé az önkormány-
zatok valódi autonómiájának 
megvalósulását. Bár a szarvasi 
önkormányzat mintegy 2 mil-
liárd 600 millió forintot tarta-
lékolt fejlesztésekre és készen 
áll mintegy 150 terv – városi 
utak, kerékpárutak, óvoda épí-

Víziszínpad 
szarvasi álmokból

tésétől számtalan turisztikai 
elképzelésig –, a megvalósítás 
sorrendjét az határozza meg, 
hogy éppen milyen célra lehet 
pénzt pályázni központi for-
rásokból. A szarvasi Cervinus 
Teátrum a kulturális tárca 17 
milliós támogatásával, a szak-
ma megbecsülését magáénak 
tudva, jól működik. A Szarvas 
Város Barátainak Köre kez-
deményezésére létrejött, nyá-
ri víziszínpadi rendezvények 
rendkívüli sikere is azt bizo-
nyította, a városban helye van 
egy állandó viziszínháznak, 
ami mellesleg további turiszti-
kai, kulturális vonzerőt is jelen-
tene. Végül, de nem utolsósor-
ban kitért a polgármester arra 
is, hogy a Körös-parti teátrum 
a város közössége számára is 
egy meghitt színhelyül szolgál-
na. Végső következtetésként azt 
vonta le, hogy meg kell ragadni 
az adódó lehetőséget, hiszen az 

(folytatás a 3. oldalon)

Dombvári 
érem-

gyűjteménye
Komplett éremkollekció-

val térhetett haza Sydney-ből 
a szarvasi Dombvári Bence, 
aki az ifjúsági kajak-kenu vá-
logatott tagjaként vett részt 
az Ausztrál Fiatalok Olimpiai 
Fesztiválján. A 2000-es olim-
piai játékok helyszínén megtar-
tott eseményen a fi atalok a ví-
zilabdázókkal együtt képvisel-
ték hazánkat. A csapat erejét 
mutatja, hogy a viszontagságos 
utazás, az időeltolódás okozta 
fáradtság, a szükségesnél keve-
sebb edzéslehetőség és a pokoli 
hőség sem befolyásolta az ered-
ményességet.

(folytatás a 15. oldalon)


